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邯郸远方过滤材料有限公司，是空气过滤材料专业制造商。远方生产一般通风袋式过滤器所用关键滤材。
邯郸远方公司成立于2012年初。邯郸远方是宁波远方和一家外商的合资企业。
在空气过滤行业混事多年的蔡杰博士领头，带着一帮生瓜蛋子，经过不断探索、试验、改进，于2012年7月点火，生产出了符合要求的产品。2013年起，远方公司正常生产，常年为国内外过滤器制造商提供玻纤滤材。
邯郸远方的核心技术和工艺全部自主研发。
生产袋式过滤器所用玻纤滤材，邯郸远方是国内第一家，世界第四家。

产品：一般通风袋式过滤器用滤材
· 传统玻璃纤维毡，TRAD型玻纤滤材No.001/1508


· 带预过滤层、操作友好的KOPU型玻纤滤材
邯郸远方只生产过滤材料，不制作任何过滤器。即，不与客户竞争，不伤害客户利益。
袋式过滤器的制作需要专用缝纫机。远方可借用合作伙伴的设备，为用户制作半成品滤袋。

地点：邯郸市永年县临洺关
远方公司的生产厂位于河北省邯郸市永年县城区，就是历史名镇临洺关，传说罗成叫关的地方。永年距邯郸高铁站25公里，距北京420公里。京广铁路有个站叫临洺关，离邯郸太近停用了。京广107国道穿过临洺关，京港澳高速和青红高速在永年交汇。

成语
邯郸是战国时期赵国首都。邯郸出成语，邯郸学步，当然邯郸故事。107国道邯郸至永年之间有个黄粱梦村，做美梦的地方。数百条成语与邯郸有关，例如：毛遂自荐、完璧归赵、负荆请罪、路不拾遗、天经地义、前车之鉴、后发制人、廉洁奉公、推心置腹、巧夺天工、价值连城。还有：奇货可居、旷日持久、纲举目张、退避三舍、鹬蚌相争、安然无恙、梅开二度。再有：叶公好龙、固步自封、纸上谈兵、以卵击石、掩耳盗铃、三寸之舌、一叶障目、嫁祸于人，乌合之众、狗尾续貂、利令智昏、欺世盗名、声名狼藉、死有余辜……
黔驴技穷，故事发生在贵州。永年人称，那驴祖籍永年广府古城。永年驴肉远近闻名。游客到永年吃全驴宴，说那儿笨驴多，好吃。服务员说俺这儿不出笨驴，笨驴都外地来的。

地址：河北省永年县临洺关科技街，邮编：057150，网站：www.4gefilter.com
电话：0310-688 0001，传真：0310-666 1005，邮箱：info@4gefilter.com
负责：蔡杰（客串董事长），0310-688 4400，156 9000 7080，caij@4gefilter.com
[bookmark: _GoBack]业务：苏新国（实习经理），0310-680 0998，153 7377 2233，suxg@4gefilter.com
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4Ge is a manufacturer of air filtration media.  4Ge’s media are used primarily in making pocket filters for general ventilation.
In January 2012, 4Ge was founded by Ningbo Yunfang Filtration Tech. and Dutch Glass Works, B.V. 
Dr. J. Cai, who has been working in the filtration field for years, followed by a group of inexperienced youngsters, made pioneer triers for traditional fiberglass media.  A trail production started in June 2012.  In early 2013, 4Ge started mass production.
In June 2013, 4Ge introduced a new media KOPU.  These media include pre-filter layer of a synthetic on top of fiberglass.  With a strong per-filter layer, fiberglass is no longer fragile, i.e. operational friendly.
All technics and production lines were developed by 4Ge alone, though traditional fiberglass media were introduced 50 years ago by a US manufacturer.
4Ge’s Products: Media in making bag filters for general ventilation
· TRAD, traditional fiberglass media.No.001/1508E

· KOPU, fiberglass media with a pre-filter layer.  Easy handling.
4Ge premises that we produce no filters, i.e. never competing with customers.
To help filter manufacturers who do not have a specially designed stitching machine, 4Ge can provide ready sewed filter bags.
4Ge is a newcomer in the business of filtration media.  It is fresh, young, unexperienced in business and company routines.  It will grow.  It will experience all.  It will bring the best products to meet customer’s needs.
Location
4Ge is located at Handan City, Hebei prov., China.  This is a historic town for more than 2000 years.  It is 420 km south Beijing, or two hours by a bullet train from Beijing.







Mail address: Keji St., Yongnian County, Hebei Province, 057150, China
Tel: +86-310-688 0001, Fax: +86-310-666 1005, Web: 4gefilter.com, email: info@4gefilter.com
Dr. J. Cai, mobile +86-156 9000 7080, office +86-310-688 4400, caij@4gefilter.com
Mr. Su Xinguo, mobile +86-153 7377 2233, office +86-310-680 0998, suxg@4gefilter.com
